
 

 

 2025פברואר  10

 465/2024מס. הדיון: 

  ישיבת מליאה :סימוכין

 

 

 רה ארגון   - 17סדר יום מליאה  נושא הדיון:                                                 

 

 ישיבת מליאה  מטרת הדיון:

 18:00-19:00יום ש'  2024פברואר    10 תאריך:

 אולם ישיבות  מיקום:

 ישיבה מליאה  - 002 פורום:

אבי קטרי , אורנה הדר , אפרים חג'ג', גיא זרח , טל בן  טל מדר ,  ,יצחק יצחק  ,אלי אטון משתתפים:

  קובי רייך, יהודה גטה, , מיכל גליק , משה מכלין , נתן יהודה , נתן סלומון, רועי מימון ,שחף חרמוןיוסף, 

 לקראת הסוף(.   ו)הגיערעם שאול ו

 . ניסן כנפי, עו"ד רונית עובדיה , שרון עזרן , מירב לביא משתתפים נוספים:

 ארז אביעלי, לביא זמיר, ראובן קפלן,    חסרו:

 

 - . הצגת רה ארגון המועצה1

ואת ההצעה לעדכון העץ הארגוני כמו גם את תוספת    נת גורן מחברת זאגו הציגה את התהליך שנעשהע 

 2026ושניה בשנת  2025פעימה ראשונה בשנת   –המשרות המוצעת בחלוקה ליישום בשתי פעימות 

ראש המועצה הציג את האני מאמין שלו ביחס לתהליך המחייב למבנה הארגוני של הרשות. רואה  

 חשיבות עליונה בתהליך זה שהינו משמעותי עבור עבודת המועצה והענקת השירותים לתושבים.  

המבנה שהוצג בפני חברי המליאה הינו השלד המרכזי, ביחס למבנה המחלקות באופן פרטני, הינו נתון  

 לבחינה נוספת וייערכו שינויים בהתאם.  

 התייחסות לחקלאים, פונקציה שמתכללת את הנושא.  החסר  –הערת החברה אורנה הדר 

   בעסקיים. החקלאים הם עסקיים, לא חושב שצריך לטפל  –החבר משה מכלין 

 האמורה לתכלל ולטפל בנושא החקלאים והחקלאות.   חקלאיתועדה   קיימת –יצחק יצחק 

 שירותים רוצים לתת לחקלאים ולאגודות משם נגזור פונקציה.   לואי החלטה תתקבל לאחר ש –ענת 

 

לחברי המועצה ולעובדי המועצה שהיו שותפים לתהליך על   מבקש להודות לחברת זאגו :ראש המועצה

 העבודה המאומצת והחשובה שנעשתה.  

אני רואה חשיבות בטיפול ודיוק נושא כח האדם במועצה כדי לתת שירות טוב ויעיל יותר לתושבים,  

לפתח את העובדים ולהשיג תוצאות טובות יותר. חשוב לי להדגיש, כי תוספת המשרות והשינוי הארגוני  



  -המוצע כבר נלקח בחשבון בתקציב שהוכן, ואנו מצפים, שכח האדם הנוסף יוביל להתייעלות בהוצאות 

 בין אם זה על חשבון שירותי קבלן, ובין אם באמצעות מיצוי תקציבים וחסכון בהוצאות המועצה.  

 

 

 על פי רב.    אושר -החלטה

 החברים אפי חגג וקובי רייך נמנעים.  

 

 משתתפים, משתתפים נוספים.  תפוצה:

 אורית אנגל, חברי מליאת המועצה, יעל קטרי הניג, סיון שריפי כרז, ראשי ועדים  מכותבים:

  אושר ע"י:

 

 

 

 
 

 נערך ע"י 

 סיון שריפי כרז  
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